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Protokół Nr: OI.0003.13.2019 
 

Nazwa sesji:  XVII sesja Rady Miejskiej w Rymanowie 

Data sesji:  05.11.2019 

Numer sesji:  OI.0003.13.2019 

Miejsce, w którym odbyła się 

sesja:  

sala narad Urzędu Gminy w Rymanowie 

Godzina rozpoczęcia:  16:30 

Godzina zakończenia:  18:15 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Dariusz Bek 

2. Bronisław Bruk 

3. Krzysztof Buczek 

4. Krzysztof Guzylak 

5. Kazimierz Kielar 

6. Józef Kijowski 

7. Jan Łabuda 

8. Andrzej Pitrus 

9. Mateusz Polański 

10. Tomasz Rajnik 

11. Grażyna Skolarczyk 

12. Czesław Szajna 

13. Adam Szybka 

14. Ignacy Śliwka 

15. Jan Tomkiewicz 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

• Wojciech Farbaniec – Burmistrz Gminy Rymanów,  

• Grzegorz Wołczański – Z-ca Burmistrza Gminy Rymanów, 

• Marek Penar – Sekretarz Gminy Rymanów, 

• Bernarda Łożańska – Skarbnik Gminy Rymanów, 

• Dyrektorzy jednostek organizacyjnych Gminy Rymanów, 

• Kierownicy referatów Urzędu Gminy, 

• Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli Gminy Rymanów. 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

XVII sesję otworzył o godzinie 16:30 i prowadził jej obrady Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Rymanowie – Pan Andrzej Pitrus. 
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1. Stwierdzenie prawomocności. 

 

Za pomocą systemu obsługi Rady Miejskiej w Rymanowie radni potwierdzili swoją obecność. 

Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 15 radnych. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

2.1. głosowanie za przyjęciem wniosku Burmistrza Gminy Rymanów o zmianę 

porządku obrad. 

 

Głosowanie: Czy jesteś za przyjęciem wniosku Burmistrza Gminy Rymanów o zmianę 

porządku obrad? 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Dariusz Bek Jestem za 

Bronisław Bruk Jestem za 

Krzysztof Buczek Jestem za 

Krzysztof Guzylak Jestem za 

Kazimierz Kielar Jestem za 

Józef Kijowski Jestem za 

Jan Łabuda Jestem za 

Andrzej Pitrus Jestem za 

Mateusz Polański Jestem za 

Tomasz Rajnik Jestem za 

Grażyna Skolarczyk Jestem za 

Czesław Szajna Jestem za 

Adam Szybka Jestem za 

Ignacy Śliwka Jestem za 

Jan Tomkiewicz Jestem za 

 

Wniosek został przyjęty. 

 

2.2. głosowanie za przyjęciem porządku obrad. 

 

Głosowanie: Czy jesteś za przyjęciem porządku obrad XVII sesji Rady Miejskiej w 

Rymanowie? 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Dariusz Bek Jestem za 

Bronisław Bruk Jestem za 

Krzysztof Buczek Jestem za 

Krzysztof Guzylak Jestem za 

Kazimierz Kielar Jestem za 

Józef Kijowski Jestem za 

Jan Łabuda Jestem za 

Andrzej Pitrus Jestem za 

Mateusz Polański Jestem za 

Tomasz Rajnik Jestem za 

Grażyna Skolarczyk Jestem za 

Czesław Szajna Jestem za 

Adam Szybka Jestem za 

Ignacy Śliwka Jestem za 

Jan Tomkiewicz Jestem za 

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

Otwarcie sesji. 

1. Stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

2.1. głosowanie za przyjęciem porządku obrad. 

3. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał: 

3.1. w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Rymanów. 

3.2. w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok. 

3.3. w sprawie uchwalenia zmian Statutu Uzdrowiska Rymanów-Zdrój. 

3.4. w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej, ustalenia jej stawek oraz 

zarządzenia jej poboru w drodze inkasa i wyznaczenia dla inkasentów terminów 

płatności opłaty uzdrowiskowej. 

3.5. w sprawie uchwalenia "Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Rymanów". 

3.6. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

3.7. w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

3.8. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 

3.9. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania 

tych odpadów. 

3.10. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania pn.: „Odbiór i transport 

odpadów komunalnych z terenu Gminy Rymanów”.  

3.11. w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego im. 

Stanisława Wyspiańskiego w Rymanowie w Zespole Szkół Publicznych w Rymanowie 

w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Stanisława Wyspiańskiego w 

Rymanowie w Zespole Szkół Publicznych w Rymanowie. 
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3.12. w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum w Rymanowie w 

Zespole Szkół Publicznych w Rymanowie w pięcioletnie Technikum w Rymanowie w 

Zespole Szkół Publicznych w Rymanowie. 

4. Sprawy bieżące. 

5. Zakończenie obrad. 

 

3. Rozpatrzenie projektów oraz podjęcie uchwał: 

 

3.1. w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Rymanów. 

 

Głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Dariusz Bek Jestem za 

Bronisław Bruk Jestem za 

Krzysztof Buczek Jestem za 

Krzysztof Guzylak Jestem za 

Kazimierz Kielar Jestem za 

Józef Kijowski Jestem za 

Jan Łabuda Jestem za 

Andrzej Pitrus Jestem za 

Mateusz Polański Jestem za 

Tomasz Rajnik Jestem za 

Grażyna Skolarczyk Jestem za 

Czesław Szajna Jestem za 

Adam Szybka Jestem za 

Ignacy Śliwka Jestem za 

Jan Tomkiewicz Jestem za 

 

Rada Miejska w Rymanowie podjęła uchwałę nr XVII/188/19. 

 

3.2. w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok. 

 

Głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Dariusz Bek Jestem za 

Bronisław Bruk Jestem za 
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Krzysztof Buczek Jestem za 

Krzysztof Guzylak Jestem za 

Kazimierz Kielar Jestem za 

Józef Kijowski Jestem za 

Jan Łabuda Jestem za 

Andrzej Pitrus Jestem za 

Mateusz Polański Jestem za 

Tomasz Rajnik Jestem za 

Grażyna Skolarczyk Jestem za 

Czesław Szajna Jestem za 

Adam Szybka Jestem za 

Ignacy Śliwka Jestem za 

Jan Tomkiewicz Jestem za 

 

Rada Miejska w Rymanowie podjęła uchwałę nr XVII/189/19. 

 

3.3. w sprawie uchwalenia zmian Statutu Uzdrowiska Rymanów-Zdrój. 

 

Głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Dariusz Bek Jestem za 

Bronisław Bruk Jestem za 

Krzysztof Buczek Jestem za 

Krzysztof Guzylak Jestem za 

Kazimierz Kielar Jestem za 

Józef Kijowski Jestem za 

Jan Łabuda Jestem za 

Andrzej Pitrus Jestem za 

Mateusz Polański Jestem za 

Tomasz Rajnik Jestem za 

Grażyna Skolarczyk Jestem za 

Czesław Szajna Jestem za 

Adam Szybka Jestem za 

Ignacy Śliwka Jestem za 

Jan Tomkiewicz Jestem za 

 

Rada Miejska w Rymanowie podjęła uchwałę nr XVII/190/19. 
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3.4. w sprawie wprowadzenia opłaty uzdrowiskowej, ustalenia jej stawek oraz 

zarządzenia jej poboru w drodze inkasa i wyznaczenia dla inkasentów terminów 

płatności opłaty uzdrowiskowej. 

 

Głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Dariusz Bek Jestem za 

Bronisław Bruk Jestem za 

Krzysztof Buczek Jestem za 

Krzysztof Guzylak Jestem za 

Kazimierz Kielar Jestem za 

Józef Kijowski Jestem za 

Jan Łabuda Jestem za 

Andrzej Pitrus Jestem za 

Mateusz Polański Jestem za 

Tomasz Rajnik Jestem za 

Grażyna Skolarczyk Jestem za 

Czesław Szajna Jestem za 

Adam Szybka Jestem za 

Ignacy Śliwka Jestem za 

Jan Tomkiewicz Jestem za 

 

Rada Miejska w Rymanowie podjęła uchwałę nr XVII/191/19. 

 

3.5. w sprawie uchwalenia "Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Rymanów". 

 

Głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Dariusz Bek Jestem za 

Bronisław Bruk Jestem za 

Krzysztof Buczek Jestem za 

Krzysztof Guzylak Jestem za 

Kazimierz Kielar Jestem za 

Józef Kijowski Jestem za 
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Jan Łabuda Jestem za 

Andrzej Pitrus Jestem za 

Mateusz Polański Jestem za 

Tomasz Rajnik Jestem za 

Grażyna Skolarczyk Jestem za 

Czesław Szajna Jestem za 

Adam Szybka Jestem za 

Ignacy Śliwka Jestem za 

Jan Tomkiewicz Jestem za 

 

Rada Miejska w Rymanowie podjęła uchwałę nr XVII/192/19. 

 

3.6. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty. 

 

Notatka: 

Przerwa w obradach z powodu błędów w transmisji. Wznowienie od punktu 3 podpunkt 6. 

 

Głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 80,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 3 20,00% 

 

Radny Oddany głos 

Dariusz Bek Wstrzymuję się 

Bronisław Bruk Jestem za 

Krzysztof Buczek Jestem za 

Krzysztof Guzylak Wstrzymuję się 

Kazimierz Kielar Jestem za 

Józef Kijowski Wstrzymuję się 

Jan Łabuda Jestem za 

Andrzej Pitrus Jestem za 

Mateusz Polański Jestem za 

Tomasz Rajnik Jestem za 

Grażyna Skolarczyk Jestem za 

Czesław Szajna Jestem za 

Adam Szybka Jestem za 

Ignacy Śliwka Jestem za 

Jan Tomkiewicz Jestem za 
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Osoby proszące o głos 

Bronisław Bruk Dyskusja: Dlaczego nie ma ustalonej wartości wagowej odpadów 

na mieszkańca?  

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Gminy informując, że przepisy 

ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach zabraniają 

ustalania minimalnej lub maksymalnej wagi oddawania odpadów 

przez mieszkańca.  

Bronisław Bruk: Rozliczanie na podstawie średniej wagi na 

mieszkańca jest niesprawiedliwe.  

Odpowiedź: System uśredniony odbierania odpadów jest w tej 

chwili najkorzystniejszy pod względem ekonomicznym. 

Bronisław Bruk: Wniosek o złożenie wniosku przez Gminę 

Rymanów o odbiór folii i siatki rolniczej. 

Kazimierz Kielar Dyskusja: Zwrócić się do np. Ministra Środowiska o 

produkowanie opakowań zwrotnych a nie jednorazowych. 

Burmistrz Gminy Rymanów: Zostanie przygotowany wniosek o 

podjęcie działań w zakresie produkcji opakowań. 

Józef Kijowski Dyskusja: Wniosek o przekazanie ulotki mieszkańcom Gminy 

Rymanów o przyczynach podwyższenia opłat za śmieci oraz jakie 

ceny są w sąsiednich Gminach. 

Odpowiedź: Taka informacja zostanie przekazana. 

Głos z sali – sołtys z Posady Górnej: Doprowadzić do płacenia za 

śmieci przez każdego mieszkańca indywidualnie.  

Czesław Szajna Dyskusja: Opłata za odpady w wysokości 23 zł jest wysoka, ale 

wynika z kalkulacji na podstawie odbierania odpadów z 

poprzednich lat oraz kosztów odbioru i składowania. Temat 

gospodarowania odpadami jest bardzo dokładnie rozpoznany 

przez radnych. 

Grażyna Skolarczyk Dyskusja: Wniosek o napisanie petycji do producentów opakowań 

w celu wprowadzenia opakowań wielorazowych. 

Bronisław Bruk Na Słowacji funkcjonuje ograniczenie w ilości oddawania 

odpadów.  

Burmistrz Gminy Rymanów: Nie można limitować odbierania 

odpadów zmieszanych. Można limitować oddawanie odpadów do 

pewnej ilości. Powyżej tej wartości należy zapłacić. 

 

Rada Miejska w Rymanowie podjęła uchwałę nr XVII/193/19. 

 

3.7. w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 6,67% 
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Radny Oddany głos 

Dariusz Bek Jestem za 

Bronisław Bruk Jestem za 

Krzysztof Buczek Jestem za 

Krzysztof Guzylak Jestem za 

Kazimierz Kielar Jestem za 

Józef Kijowski Jestem za 

Jan Łabuda Jestem za 

Andrzej Pitrus Jestem za 

Mateusz Polański Jestem za 

Tomasz Rajnik Wstrzymuję się 

Grażyna Skolarczyk Jestem za 

Czesław Szajna Jestem za 

Adam Szybka Jestem za 

Ignacy Śliwka Jestem za 

Jan Tomkiewicz Jestem za 

 

Osoby proszące o głos 

Głos z Sali – sołtys z 

Wisłoczka 

Rodziny wielodzietne były zwolnione z płacenia za 3 dziecko, w  

nowelizacji uchwały każdy członek rodziny wielodzietnej będzie 

miał niższą stawkę opłaty za odbiór odpadów o 1 zł. Taki sposób 

zwolnienia z części opłaty powoduje znacznie podwyższenie 

kosztów dla rodzin wielodzietnych. 

Burmistrz Gminy Rymanów: Zwolnienia dla rodzin wielodzietnych 

nie są dotowane z budżetu Państwa co powodowało, że w opłatach 

za gospodarowanie odpadami każdy mieszkaniec ponosił w części 

te koszty. 

Bronisław Bruk Dyskusja: Kto będzie kontrolował posiadanie kompostowników? 

Burmistrz Gminy Rymanów: Pracownik Urzędu Gminy będzie 

kontrolował posiadanie kompostowników. 

Andrzej Pitrus Wnioskowanie do organów centralnych o wprowadzenie 

rozwiązań systemowych w zakresie produkcji odpadów. 

Krzysztof Guzylak Wnioskować do producentów o wprowadzenie opłaty 

recyklingowej do każdego produktu. 

Czesław Szajna Czy Gmina Rymanów może mieć swoje składowisko odpadów? 

Burmistrz Gminy Rymanów: Tradycyjne wysypiska nie mają racji 

bytu z uwagi na obowiązek odzysku odpadów a frakcja tzw. nad 

sitowa powinna być spalona. Inicjatywa budowy spalarni 

odpadów w Krośnie może być rozwiązaniem w zakresie kosztów 

składowania odpadów. 

 

Rada Miejska w Rymanowie podjęła uchwałę nr XVII/194/19. 

 

3.8. w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości. 
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Głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Dariusz Bek Jestem za 

Bronisław Bruk Jestem za 

Krzysztof Buczek Jestem za 

Krzysztof Guzylak Jestem za 

Kazimierz Kielar Jestem za 

Józef Kijowski Jestem za 

Jan Łabuda Jestem za 

Andrzej Pitrus Jestem za 

Mateusz Polański Jestem za 

Tomasz Rajnik Jestem za 

Grażyna Skolarczyk Jestem za 

Czesław Szajna Jestem za 

Adam Szybka Jestem za 

Ignacy Śliwka Jestem za 

Jan Tomkiewicz Jestem za 

 

Rada Miejska w Rymanowie podjęła uchwałę nr XVII/195/19. 

 

3.9. w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 

zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów. 

 

Głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 93,33% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 6,67% 

 

Radny Oddany głos 

Dariusz Bek Jestem za 

Bronisław Bruk Jestem za 

Krzysztof Buczek Jestem za 

Krzysztof Guzylak Jestem za 

Kazimierz Kielar Wstrzymuję się 

Józef Kijowski Jestem za 

Jan Łabuda Jestem za 

Andrzej Pitrus Jestem za 
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Mateusz Polański Jestem za 

Tomasz Rajnik Jestem za 

Grażyna Skolarczyk Jestem za 

Czesław Szajna Jestem za 

Adam Szybka Jestem za 

Ignacy Śliwka Jestem za 

Jan Tomkiewicz Jestem za 

 

Osoby proszące o głos 

Grażyna Skolarczyk Pytanie: W celu oddania odpadów na PSZOK będą potrzebne 

kody kreskowe? 

Krzysztof Zięba – insp. Urzędu Gminy: Tak, będzie potrzebny kod 

kreskowy taki jak nakleja się na worki z odpadami. 

Pytanie: Jeśli ktoś będzie chciał oddać gruz to jaki będzie kod? 

Krzysztof Zięba: Kod identyfikuje osobę a nie rodzaj odpadu. 

Pytanie: Opony tylko z samochodów osobowych. A pozostałe 

pojazdy jak np. ciągnik rolniczy? 

Krzysztof Zięba: Działalność rolnicza w świetle gospodarowania 

odpadami traktowana jest jako działalność rolnicza i wyliczana 

jest indywidualnie. 

Krzysztof Buczek Pytanie: Ograniczenia w ilości przekazywanych odpadów na 

PSZOK, jeśli są niewykorzystane to przechodzą na następny rok? 

Krzysztof Zięba: Limit odpadów obowiązuje tylko w roku 

kalendarzowym. 

Bronisław Bruk Pytanie: Ograniczenie w ilości 200 kg odpadów 

wielkogabarytowych dotyczy całego gospodarstwa domowego 

czy liczone jest na jedną osobę zamieszkałą? 

Krzysztof Zięba: Limit dotyczy złożonej deklaracji, czyli całego 

gospodarstwa domowego. 

 

Rada Miejska w Rymanowie podjęła uchwałę nr XVII/196/19. 

 

3.10. w sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania pn.: „Odbiór 

i transport odpadów komunalnych z terenu Gminy Rymanów”. 

 

Głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Dariusz Bek Jestem za 

Bronisław Bruk Jestem za 

Krzysztof Buczek Jestem za 

Krzysztof Guzylak Jestem za 
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Kazimierz Kielar Jestem za 

Józef Kijowski Jestem za 

Jan Łabuda Jestem za 

Andrzej Pitrus Jestem za 

Mateusz Polański Jestem za 

Tomasz Rajnik Jestem za 

Grażyna Skolarczyk Jestem za 

Czesław Szajna Jestem za 

Adam Szybka Jestem za 

Ignacy Śliwka Jestem za 

Jan Tomkiewicz Jestem za 

 

Rada Miejska w Rymanowie podjęła uchwałę nr XVII/197/19. 

 

3.11. w sprawie stwierdzenia przekształcenia trzyletniego Liceum Ogólnokształcącego 

im. Stanisława Wyspiańskiego w Rymanowie w Zespole Szkół Publicznych w 

Rymanowie w czteroletnie Liceum Ogólnokształcące im. Stanisława 

Wyspiańskiego w Rymanowie w Zespole Szkół Publicznych w Rymanowie. 

 

Głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Dariusz Bek Jestem za 

Bronisław Bruk Jestem za 

Krzysztof Buczek Jestem za 

Krzysztof Guzylak Jestem za 

Kazimierz Kielar Jestem za 

Józef Kijowski Jestem za 

Jan Łabuda Jestem za 

Andrzej Pitrus Jestem za 

Mateusz Polański Jestem za 

Tomasz Rajnik Jestem za 

Grażyna Skolarczyk Jestem za 

Czesław Szajna Jestem za 

Adam Szybka Jestem za 

Ignacy Śliwka Jestem za 

Jan Tomkiewicz Jestem za 

 

Rada Miejska w Rymanowie podjęła uchwałę nr XVII/198/19. 
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3.12. w sprawie stwierdzenia przekształcenia czteroletniego Technikum w Rymanowie 

w Zespole Szkół Publicznych w Rymanowie w pięcioletnie Technikum w 

Rymanowie w Zespole Szkół Publicznych w Rymanowie. 

 

Głosowanie: 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 15 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

Radny Oddany głos 

Dariusz Bek Jestem za 

Bronisław Bruk Jestem za 

Krzysztof Buczek Jestem za 

Krzysztof Guzylak Jestem za 

Kazimierz Kielar Jestem za 

Józef Kijowski Jestem za 

Jan Łabuda Jestem za 

Andrzej Pitrus Jestem za 

Mateusz Polański Jestem za 

Tomasz Rajnik Jestem za 

Grażyna Skolarczyk Jestem za 

Czesław Szajna Jestem za 

Adam Szybka Jestem za 

Ignacy Śliwka Jestem za 

Jan Tomkiewicz Jestem za 

 

Rada Miejska w Rymanowie podjęła uchwałę nr XVII/199/19. 

 

4. Sprawy bieżące. 

 

Osoby proszące o głos 

Andrzej Pitrus Prośba do Sołtysów i Przewodniczących Zarządów Osiedli o 

zinwentaryzowanie folii rolniczych, siatki i sznurków do dnia 

16.11.2019 r. 

Tomasz Rajnik Wniosek o zwrócenie się do PGE o poprawę jakości działania sieci 

energetycznej na terenie Posady Górnej. 

Czesław Szajna • Wniosek do Burmistrza Gminy o przekazywanie informacji o 

pracach parlamentarzystów dla mieszkańców Gminy Rymanów. 

• Pytanie: Dlaczego przy uroczystościach 11 listopada kwiaty będą 

składane przy Kościele a nie przy GOK? 

• Wniosek o naprawę chodnika przy Gminnej Bibliotece Publicznej w 

Rymanowie ul. Rynek 20. 

Kazimierz Kielar Wniosek o wprowadzenie wód opadowych z nowych rynien Domu 

Ludowego w Klimkówce do kolektora kanalizacji burzowej. 
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Mateusz Polański Wniosek do Komendanta Policji o kontrolę pojazdów ciężarowych 

poruszających się w Bziance po drogach o obniżonym tonażu. 

Krzysztof Guzylak Wniosek o kontrolę pojazdów ciężarowych poruszających się po 

drogach powiatowych we Wróbliku Szlacheckim. 

Józef Kijowski Dyskusja w sprawie pojazdów ciężarowych poruszających się po 

drogach gminnych i powiatowych o obniżonym tonażu. Nie wszystkie 

drogi powiatowe mają ograniczenia tonażu. 

 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz Gminy Rymanów. 

 

5. Zakończenie obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rymanowie zakończył XVII sesję ok. godz. 18:10. 

 

 

 

Protokołował: 

 

( - ) 

G. Sołtysik  

 

 


